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Partit de futbol amistós 
El passat 27 de maig vam anar a 
Can Caralleu a jugar un partit de 
futbol amistós. L’equip el 
formàvem companys del SOI i 
companys de Pedralbes. Vam 
jugar contra l’escola Mare de 
Déu de Montserrat. El partit va 
ser molt emocionant i ens ho 
vam passar molt bé, però els 
jugadors de l’equip contrari, 
vestits del Barça, eren boníssims 
i ens van guanyar per 6 a 1. 
Esperem el partit de tornada per 
remuntar el marcador... Tot i el 
resultat, ens van donar un 
obsequi i una medalla a tots els 
jugadors. 

- SOI - 

La Festa de l’Esport 
El dia 16 de Juny es va celebrar la 
festa de l’esport a la sala 
Winterthur com a cloenda de la 
temporada esportiva 2010/2011. 
Tots els esportistes van sortir a 
l’escenari organitzats per grups de 
treballs i eren felicitats davant de 
tots. També ens van donar un 
diploma i una bossa amb 
obsequis. L’acte va estar ple de 
sorpreses: vídeos amb fotos 
nostres, el gran mag David i un 
malabarista. Rufino va ser un dels 
encarregats d’ajudar a la desfilada 
de la bandera de l’Associació 
Esportiva BCN fins a l’ escenari. 
També se li va atorgar un premi a 
la regidora de Sarrià Sara 
Jaurrieta per la seva tasca al 
Districte i el suport rebut. Van 
sortir a l’escenari els nostres 
entrenadors i els vam aplaudir 
molt. Per últim, va haver-hi un 
pica-pica i vam aprofitar per fer la 
xerradeta amb companys d’altres 
centres. 

- STO - 

Nosaltres també votem 
El mes de Maig, durant una 
assemblea, ens van explicar que 
un cop l’any es faria una reunió 
molt important al centre i per això 
calia triar les persones que 
formarien part del Consell de 
Participació del Centre. Els nois 
que treballem al taller, havíem 
d’escollir el nostre representant. Hi 
van haver dos candidats: en Lluis 
C. i Ramon S. 
El dia 7 de Juny tots vam votar a 
qui preferíem. Teníem una butlleta 
on havíem de marcar el company 
escollit i ficar-lo dins d’un sobre. 
Després vam anar per tallers a 
introduir el vot a una urna. 
Els resultats ens van anunciar que 
el nostre representant serà el 
Ramon. El 10 de Juny va haver-hi 
la primera reunió del CPC. 

- STO - 

L’hort del SOI 
Fa un temps vam voler fer un hort 
on poder plantar algunes verdures 
com tomàquets, enciams, pebrots 
verds i grocs, cebes etc. Vam fer 
un treball de recerca per Internet 
per tenir alguna orientació i saber 
com fer-ho. 
Més tard, vam anar a comprar el 
que necessitàvem i vam plantar 
les hortalisses en un terreny que 
teníem preparat. També vam 
plantar alguna planta aromàtica, 
com la menta, la farigola, 
alfàbrega, julivert i així vam tenir 
un hort i un jardí d’essències. Ben 
aviat vam poder fer la recollida 
dels enciams i tastar-los. Estaven 
molt bons! 

- SOI - 

La Llar al Juny 
§ A la Llar, fa uns dies que ha 
tornat a treballar amb nosaltres la 
Georgina. Està venint a fer una 
substitució durant uns dies. Estem 
molt contents de tornar-la a tenir 
entre nosaltres.  
§ Com que l’eix temàtic d’aquest 
any està dedicat a les antigues 
civilitzacions, a la Llar ens hem 
posat a estudiar els Grecs. 
Hem fet un mural on representem 
les característiques més 
importants d’aquesta cultura, com 
ara, l’arquitectura, el menjar, els 
déus. També vam fer un taller de 
cuina on vam elaborar una 
Mussaka. 
Tenim previst anar fer una sortida 
a dinar en un restaurant grec, ja 
us ho explicarem! 

- Llar –El Dau- 

Museu de la Xocolata 
Aquest mes de Juny els grups de 
la USAP hem realitzat una sortida 
al Museu de la Xocolata. 
Vam anar amb transport públic i, 
quan vam arribar al museu, ens 
van donar com a entrada una 
xocolatina per poder accedir al 
recinte del museu. Un cop dins, 
vam poder llegir informació sobre 
la historia de la xocolata, la seva 
procedència i la seva evolució. 
En una pantalla tàctil vam poder 
veure la diversitat de pastissos 
que hi ha per les diferents 
celebracions. També vam veure 
un vídeo i el que més ens va 
agradar van ser les figures fetes 
amb xocolata, ja que 
representaven molt bé la realitat i 
estaven molt ben fetes. 
A tots ens va agradar molt 
aquesta sortida i esperem fer-ne’n 
més ben aviat. 

- USAP - 
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